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Vlaams Landbouwinvesteringsfonds (VLIF)  -  Overnamesteun

In het recente VLIF-jaarverslag 2020 valt de forse toename op van het aantal 
overnamesteundossiers. Waar dat in 2019 nog 98 dossiers waren, steeg het aantal naar 
135. Bovendien werden er 16,3% van de aanvragen gedeeltelijk of volledig afgekeurd in 
2019, terwijl dat er in 2020 nog maar 5,3% waren. Dat resulteert ook, voor zover ik de 
afwijkende notuleringswijze van de bedragen in beide rapporten correct lees, in een 
gevoelig verhoogde post overnamesteun die in 2020 3.570.000 euro bedroeg en in 2019 
maar 1.644.000 miljoen euro.

Hoe verklaart de minister de aanzienlijke toename in het aantal aanvragen, het 
percentage goedgekeurde aanvragen en het totale bedrag voor overnamesteun aan 
producenten die het VLIF in 2020 uitkeerde in vergelijking met 2019?
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Er moet opgemerkt worden dat er geen 1-op-1-verband is van de goedgekeurde 
overnames in een bepaald jaar met de aangevraagde, noch met de geselecteerde 
investeringen in dezelfde periode.
Wanneer een overname volledig is uitgevoerd, de landbouwer zijn dossier volledig heeft 
ingediend bij de administratie en voldaan is aan de steunvoorwaarden, kan de steun 
volledig worden uitbetaald. Het tijdstip van uitbetaling is functie van deze factoren en 
bepaalt dus het aantal uitbetaalde dossiers per jaar. 
Bovendien werd extra ingezet op communicatie naar de landbouwers over de VLIF-
voorwaarden voor overnamesteun. Ik geef nog mee dat de toegekende steun voor 
overname in 2019 4.210.000 euro bedroeg en in 2020 6.620.000 euro.


